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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 22.6.2023                                                                                             

Matična št.: 5030269 

Davčna št.: 68789670 

 

 

 

 

ZAPISNIK 4. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 22. 6. 2023 ob 19.00 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Mario Krapež, Lidija Zadnik, Niko Bobnar, Alenka Kopina, Janez 

Mihelič 

Opravičeno odsotni: Robert Bozovičar, Maja Makše 

 

 

Predsednik navzoče pozdravi in predlaga naslednji dnevni red. 

 

 

 

Dnevni red: 

  

1. Pregled prisotnosti članov sveta KS Prečna 

2. Pregled dela od pretekle seje 

3. Pobude in predlogi 

4. Razno 

 

 

 

K 1. točki: Pregled prisotnosti članov sveta KS Prečna 

 

Na seji prisotno  5  svetnikov.  

 

 

 

K 2. točki: Pregled dela od pretekle seje 

  

  

 Predstavnikom MONM, ki načrtujejo igrišče v Podbrezniku, je bila podana naša 

sprememba in jo bodo tudi pri načrtovanju upoštevali. 

 

 Projekti MONM – KS se približujejo zaključni fazi. Za dva projekta (Groblje, 

Podbreznik ) sta že izvedena razpisa, čakamo samo še podpisano pogodbo s strani MONM. 

Glede na razpisno dokumentacijo naj bi se projekt Podbreznik izvedel v 30 dneh po izdaji 
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naročilnice, projekt Groblje pa do konca Novembra. Ostala dva projekta ( cesta PZI in Krajevni 

dom ) pa sta v fazi pridobivanje ponudb. Njihova predvidena izvedba je do konca leta. 

 

 V sodelovanju z lokalnim PGD Prečna smo organizirali čistilno akcijo v našem kraju. 

Udeležba na akciji je bila zadovoljiva.  

 

 V naselju Češča vas imamo veliko težavo s samim vzdrževanjem cestišča s strani 

predstavnikov MONM. Še vedno ni varno urejeno cestišče pri hišni številki Češča vas 26 

navkljub večmesečnem opozarjanju na tovrstno težavo. Na cestišču se je udrl kanalizacijski 

jašek, katerega bo potrebno sanirati, saj je cesta zaradi udora jaška neprevozna. Predstavniki 

MONM si jaške ogledujejo in delajo zapisnike ter iščejo krivca namesto da bi pristopili k 

sanaciji. Potrebno je poudariti, da je za tako stanje verjetno kriv obvoz vseh težkih kamionov 

po tem cestišču, med samo gradnjo mostu Irča vas – Groblje. 

 

 Projekt izgradnje stanovanjske soseske v Podbrezniku se je pričel. Kot je bilo 

pričakovano se zaradi vseh potrebnih del pojavljajo razne težave (hrup, smrad, …). Potrebno je 

poudariti vsem udeležencem v tem delu, da svet KS Prečna nima pristojnosti izrekati raznih 

opominov in zahtev izvajalcu. Vsak krajan ima pravico da poda prijavo pristojnim institucijam, 

katere bodo težavo proučile in odredile morebitne sankcije. 

 

 Izgradnja bazenskega kompleksa v OC Češča vas se zaključuje. Sama izgradnja le tega 

bo velika pridobitev za sam kraj in tu živeče krajane. 

 

  

 

 

K 3. točki:  Pobude in predlogi 

 

- ( Krapež)  Na Športnem parku Podbreznik smo lansko leto umestili v prostor en 

komplet mize z klopmi v betonsko leseni izvedbi. Zaradi številčnosti tam živečih 

krajanov in uporabo parka je bilo v letošnjem letu zaznati potrebo po še dveh 

kompletih ( klopi z mizo ). Zaradi enakosti in samega izgleda urejenosti Športnega 

parka predlagam, da se stopi v kontakt z lanskoletnim izbrancem na razpisu preko 

projektov MONM – KS in se ga povpraša, če lahko dokupimo še dva identična 

kompleta. Seveda pod pogojem, če je cena enaka razpisni dokumentaciji lanskega leta. 

Nakup bi financirala KS iz lastnih sredstev. 

Sklep: Predlog se potrdi. Sklep se soglasno potrdi ( 5Za , 0Proti ) 

 

- (Krapež) Na podstrešju Krajevnega doma so golobi naredili veliko škodo. Zaradi 

morebitne kužnosti po celotni stavbi bi bilo prostor potrebno očistiti ter ustrezno 

razkužiti. Zaradi starosti stavbe bi bilo potrebno tudi sanirati udrti strop nad prostori 

sveta KS Prečna in pred zimo izolirati samo podstrešje. Obnovo in samo sanacijo bo 

financirala KS iz lastnih sredstev. 

Sklep: Predlog se potrdi. Sklep se soglasno potrdi ( 5Za , 0 Proti ) 
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- (Krapež) KS Drska si je zaželela organizacijo Olimpijade KS v MONM. Dogodek je 

predviden 23.9.2023. Kakšen je predviden strošek za samo KS ni znano. Predstavniki 

svetov KS bomo ta podatek verjetno prejeli na skupnem sestanku v ponedeljek 

26.6.2023. Zaradi preteklih različnih mnenj predlagam, da se sestanka kot predstavnik 

KS Prečna udeležim in o morebitni udeležbi naše KS odločamo zaradi bližajočih se 

dopustov na dopisni seji, ko bomo seznanjeni z vsemi dejstvi. 

Sklep: Predlog se potrdi. Sklep se soglasno potrdi ( 5 Za , 0 Proti ) 

 

 

 

 

 

 

K 4. točki: Razno 

 

 

 

Seja je bila končana ob 20:30 uri.  

 

 

      

Podpredsednik KS Prečna                 Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar                       Mario Krapež 


